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-Protokół Nr XLVIII.2014 

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 24 września 2014 r. 

 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom pan Zbigniew Wołcerz – Przewodniczący Rady 

Powiatu w Opatowie.  

 

Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno 

załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.  

Sesję rozpoczęto o godz. 14
30

, a zakończono o godz. 15
10

. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1.Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3.Przyjęcie porządku obrad. 

4.Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

 

5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Kielcach na dofinansowanie zadania: „Termomodernizacja 

budynków użyteczności publicznej na terenie Powiatu Opatowskiego – budynek 

Starostwa Powiatowego w Opatowie”; 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2014- 2019; 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2014 r.; 

d) zmiany uchwały  w sprawie udzielenia dotacji celowej dla parafii  pw. Św. 

Stanisława Biskupa i Męczennika w Ożarowie na prace konserwatorskie wykonane 

przy kamiennej rzeźbie Św. Józefa z Dzieciątkiem (na postumencie) położonym na 

wzgórzu przy kościele parafialnym w Ożarowie 

e) akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na realizację 

zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych (remont dróg Ożarów- Nowe, 

Maruszów); 

f) akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na realizację 

zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych (remont dróg Włostów- Rogal); 

g) ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z drogi i ich przechowywanie na 

parkingu strzeżonym obowiązujących w 2015 r.. 

 

6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

7. Zakończenie obrad XLVIII sesji Rady Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący wypowiedział formułę „otwieram obrady sesji rady powiatu”. 

Oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza, że obrady są prawomocne.  

W sesji uczestniczyło 16 radnych na ogólną liczbę 17. Nieobecna 1 osoba –pani  Alicja 

Frejlich. 

 

Ad.2) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pan Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania wzorem 

poprzednich sesji. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu  
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z poprzedniej sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 

 

 W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 

 

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.3) Przyjęcie porządku obrad.  

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie zabrał głosu. Wobec czego zapytał radnych, kto jest za przyjęciem 

odczytanego porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych.  

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 

Ad. 4) Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Bogusława Włodarczyka – 

Starostę Opatowskiego. 

  

Pan Starosta przedstawił okresową informację o pracy Zarządu  Powiatu pomiędzy 

sesjami, która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Podczas przedstawiania w.w informacji na salę obrad weszli radna pani Jolanta 

Magierowska oraz Wicestarosta pan Gustaw Saramański. 

Od tej pory w obradach Sesji Rady Powiatu w Opatowie uczestniczyło 13 radnych. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma pytania do pana 

Starosty. 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 5)  Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Kielcach na dofinansowanie zadania: 

„Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie Powiatu 

Opatowskiego – budynek Starostwa Powiatowego w Opatowie” 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie  

zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Kielcach na dofinansowanie zadania: „Termomodernizacja 

budynków użyteczności publicznej na terenie Powiatu Opatowskiego – budynek 

Starostwa Powiatowego w Opatowie”, a następnie zapytał czy są pytania do 

odczytanego projektu uchwały. 

Podczas odczytywania w/w projektu uchwały na salę obrad weszła radna pani Monika 

Domagała. 

Od tej pory w Sesji uczestniczyło 14 radnych. 
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Nikt nie zgłosił uwag. 

Następnie pan Przewodniczący zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLVIII.45.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2014- 2019. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Walas odczytał projekt uchwały w sprawie  

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2014- 2019, a następnie zapytał czy można przejść do 

głosowania. 

 

Nikt nie wyraził sprzeciwu, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLVIII.46.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2014 r. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 

2014 r.,a następnie zapytał czy są pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Podczas odczytywania w/w projektu uchwały na salę obrad weszła radna pani Maria 

Serwinowska oraz radny pan Andrzej Grządziel. 

Od tego momentu w obradach uczestniczyło 16 radnych. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLVIII.47.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

d) zmiany uchwały  w sprawie udzielenia dotacji celowej dla parafii  pw. Św. 

Stanisława Biskupa i Męczennika w Ożarowie na prace konserwatorskie 

wykonane przy kamiennej rzeźbie Św. Józefa z Dzieciątkiem (na postumencie) 

położonym na wzgórzu przy kościele parafialnym w Ożarowie. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały  w sprawie udzielenia dotacji celowej dla parafii  pw. Św. Stanisława 

Biskupa i Męczennika w Ożarowie na prace konserwatorskie wykonane przy 

kamiennej rzeźbie Św. Józefa z Dzieciątkiem (na postumencie) położonym na 

wzgórzu przy kościele parafialnym w Ożarowie, a następnie czy są pytania do 

odczytanego projektu uchwały. 
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Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLVIII.48.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

e) akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na 

realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych (remont dróg Ożarów- 

Nowe, Maruszów). 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Walas odczytał projekt uchwały w sprawie 

akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na realizację 

zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych (remont dróg Ożarów- Nowe, 

Maruszów). 

następnie czy są pytania do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLVIII.49.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

f) akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na 

realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych (remont dróg 

Włostów- Rogal). 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Walas odczytał projekt uchwały w sprawie  

akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na realizację 

zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych (remont dróg Włostów- Rogal),  

a następnie czy są pytania do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLVIII.50.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

h) ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z drogi i ich przechowywanie na 

parkingu strzeżonym obowiązujących w 2015 r.. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z drogi i ich 

przechowywanie na parkingu strzeżonym obowiązujących w 2015 r.,a następnie czy 

są pytania do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 
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W głosowaniu jawnym uchwała Nr XLVIII.51.2014 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6)  Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

 Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał odpowiedz pana Marka Gołasy 

Kierownika Wydziału Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki na zapytanie 

odnośnie utworzenia klas o profilu rolniczym. 

 Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Bożena Kornacka, która zapytała o aktualną sytuację 

dotyczącą szpitala. 

 

Głos zabrał pan Starosta, który odpowiedział, że sytuacja na szpitalu jest „normalna”, 

nie ma nic co mogło by wzbudzać niepokój. Pan Starosta dodał, iż są plany utworzenia 

nowych dodatkowych oddziałów. 

 

Radna pani Kornacka zapytała, czy Prezes Jan Gniadek podpisał stosowne dokumenty, 

które zostały jeszcze nie uregulowane za jego urzędowania w Szpitalu w Opatowie. 

 

Pan Starosta odpowiedział, iż nie zostały podpisane. 

 

Następnie o zabranie głosu poprosiła pani Monika Domagała, która poinformowała, że 

nadal brakuje lekarzy, dodała, że jest zdecydowanie za mała liczba lekarzy 

internistów, zaś pacjentów nadal przebywa. 

 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos.  

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego pan Przewodniczący przeszedł do ostatniego 

punktu obrad. 

 

Ad.7) Zakończenie obrad XLVIII sesji Rady Powiatu. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz wypowiedział formułę – „zamykam obrady 

sesji Rady Powiatu w Opatowie”. 

 

Na tym sesję zakończono.       

 

 

Protokołowała:    Przewodniczący Rady Powiatu 

      /-/ Zbigniew Wołcerz 
mgr Milena Gatkowska 


